
 

 

 

ДO KMETA HA СTOЛИЧHA OБЩИHA 

Г-Н ВАСИЛ ТЕРЗИЕВ 
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ПИТАНЕ 

oт инж. Грети Cтефaнoвa 

Общински съветник в Столичен общински съвет 

от ПП-ДБ-СС 

 

OТНOCНO: Използването на азбестови строителни материали в 

училища и детски градини на територията на Столична община 
 

 

Уважаеми г-н Кмет, 

 

С директива 2009/148/ЕО на Европейския парламент и на Съвета от 30 ноември 

2009г. относно защитата на работниците и ползвателите на азбестовите 

експозиции, се упражнява строг контрол (във всички форми на всички видове 

азбест). Ако се налага работа в зони, в които се очаква да има азбестов прах, трябва:  

 

- Да се внимава да не се разрушават азбестовите изделия.  

- Да се престоява на такива места в кратки периоди от време.  

- Да се носят подходящи предпазни средства за дихателните органи. 

 

При излагане на риск, се води продължителна отчетност – до 40 години и редовни 

медицински прегледи на всеки две години.  

След тази малка част от информацията на Европейската комисия за минералът 

азбест, класифициран като канцероген от категория 1А в Регламент (ЕО) 



 

№1272/2008 относно класифицирането, опаковането и етикетирането на химикали, 

моля за Вашите отговори:  

 

1. На колко общински училища в София, в строителството на сградите са 

използвани азбестови материали? 

2. В сградите на колко детски градини в София са използвани азбестови 

материали? 

3. В кои райони на София са тези училища и детски градини? 

 

Моля дa включите отговорa нa питaнето в дневния ред нa следвaщото 

зaседaние нa Столичния общински съвет. 

 

 

 

 

С уважение: 

инж. Грети Стефанова 

Общински съветник 

от ПП-ДБ-СС 


